
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 29. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 161
Vil ministeren tage initiativ til en undersøgelse af, hvor mange andelsboligfor-
eninger i antal og i procent, der har optaget trappe- og swaplån og hvilke kon-
sekvenser disse lån har haft for andelsboligforeningernes økonomi? Vil mini-
steren i den forbindelse oplyse, hvor mange af disse trappe- og swaplån, der
er optaget fra 2008 og frem, dvs. efter at den finansielle krise og den økono-
miske afmatning for alvor satte ind i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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